
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 7 czerwca 2017 r. 
 

OA.0002.6.2017.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2017 
z obrad XXXVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła 

się 31 maja 2017 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 
 
 

 Na XXXVI sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 14 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności 
stanowią załączniki nr 2 i 3 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany o godz. 1101 otworzył 
sesję i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec składu Rady 
Gminy wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające 
na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 

Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o zmianę porządku obrad 
poprzez dodanie do punktu 4 podpunktu 8 rozpatrzenie projektu uchwały Rady 
Gminy w sprawie zmiany Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 
Krzywcza oraz podpunktu 9 rozpatrzenie projektu uchwały Rady Gminy 
w sprawie zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę 
ustaloną przez Radę Gminy w budżecie na 2017 r. 
 Wniosek ten w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie wynikiem 
13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się”. 
 Po tym głosowaniu o godz. 11:06 przybył Radny Marek Bosak. Od tej 
pory obecnych na sesji było 14 radnych. 
 Porządek obrad w całości wraz z przyjętymi poprawkami w wyniku 
przeprowadzonego głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 
14 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działek nr 91/4, 91/6, 91/7 i 91/8 
w Ruszelczycach) stanowiących własność Gminy Krzywcza; 

2) przekazania do sprzedaży nieruchomości (działek nr 266/1, 266/2 i 267/1 
w Ruszelczycach) stanowiących własność Gminy Krzywcza. 
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3) zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzywczy. 
4) nadania imienia Szkole Podstawowej w Krzywczy. 
5) ustalenia wzorów pamiątkowych statuetek dla osób, którym nadaje się tytuły 

„Zasłużony dla Gminy Krzywcza” oraz „Honorowy Obywatel Gminy Krzywcza”; 
6) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2017 rok; 

7) zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Krzywcza na lata 2017-2023; 
8) zmiany Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Krzywcza; 
9) zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną 

przez Radę Gminy w budżecie na 2017 r. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad.3. 
 Protokoły Nr XXXIV/2017 i XXXV/2017 z obrad poprzednich sesji Rady 
Gminy Krzywcza zostały wyłożone do wglądu wraz z informacją, aby 
ewentualne wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do końca sesji. Jeśli takich 
nie będzie, zostanie to uznane jako przyjęcie tych protokołów. 
 
 

Ad.4. 
 W tym puncie obrad Poseł na Sejm RP Andrzej Matusiewicz przedstawił 
informację o działalności Sejmu obecnej kadencji. 
 Wójt Gminy Wacław Pawłowski podziękował za przybycie na sesję Rady 
Gminy. Podziękował za deklarację pomocy w potrzebach społeczno-prawnych. 
 

 O godz. 11:44 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę 
w obradach, która trwała do godz. 12:00. 
 

 Po przerwie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia przygotowanych 
projektów uchwał. 
 W pierwszej kolejności rozpatrzono projekt uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (działek 
nr 91/4, 91/6, 91/7 i 91/8 w Ruszelczycach) stanowiących własność Gminy 
Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Kierownik Referatu Społeczno-Gospodarczego i Ochrony Środowiska 
Krystyna Śmigielska przedstawiła uzasadnienie i udzieliła dodatkowych 
wyjaśnień do tego projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXVI/170/2017 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). 
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 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości (działek nr 266/1, 266/2 
i 267/1 w Ruszelczycach) stanowiących własność Gminy Krzywcza. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Kierownik Referatu Społeczno-Gospodarczego i Ochrony Środowiska 
Krystyna Śmigielska przedstawiła uzasadnienie i udzieliła dodatkowych 
wyjaśnień do tego projektu uchwały. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXVI/171/2017 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Krzywczy. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXVI/172/2017 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej 
w Krzywczy. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Dyrektor Zespołu Szkół w Krzywczy Elżbieta Urban przedstawiła 
uzasadnienie do tego projektu uchwały i udzieliła dodatkowych wyjaśnień 
do tego projektu uchwały. Poprosiła o przychylne ustosunkowanie się 
do proponowanej uchwały. Poinformowała również, że oficjalną uroczystość 
nadania imienia szkole planuje się zorganizować na dzień 13 września 2017 r. 
Na tą okazję ułożony został już hymn i są zbierane środki finansowe 
na wykonanie sztandaru.  
 Ponadto prosiła ona radnych, aby przed tą uroczystością wyremontować 
schody przed wejściem głównym do budynku Zespołu Szkół w Krzywczy. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 13 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 
i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXVI/173/2017 stanowi załącznik nr 7 
do niniejszego protokołu). 
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 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie ustalenia wzorów pamiątkowych statuetek 
dla osób, którym nadaje się tytuły „Zasłużony dla Gminy Krzywcza” 
oraz „Honorowy Obywatel Gminy Krzywcza”. 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Wójt Gminy Wacław Pawłowski prosił radnych o zastanowienie się 
i zgłoszenie kandydatur osób, którym można będzie nadać tytuły „Zasłużony 
dla Gminy Krzywcza” oraz „Honorowy Obywatel Gminy Krzywcza”. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXVI/174/2017 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
na 2017 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy. 
 Wójt Gminy i Skarbnik Gminy udzielali dodatkowych wyjaśnień do tego 
projektu uchwały. 
 Przy tym Wójt wyjaśnił, że w dziale 900 rozdziale 90015 par. 605 
w wydatkach inwestycyjnych jednostek budżetowych na opracowanie projektu 
budowlanego oświetlenia drogowego w miejscowości Skopów i Kupna kwota 
40 200 zł nie będzie wydatkowana jeżeli gmina nie dostanie środków 
finansowych z zewnątrz na wykonanie tego zadania. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 10 głosów „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” 
i 3 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała XXXVI/175/2017 stanowi załącznik 
nr 9 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
Rady Gminy Krzywcza w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
gminy Krzywcza na lata 2017-2023. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 10 głosów „za”, przy 1 głosie „przeciwnym” 
i 3 głosach „wstrzymujących się” (Uchwała Nr XXXVI/176/2017 stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu). 
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 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zmiany Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 
dla Gminy Krzywcza. 
 Pracownik Urzędu Gminy Ewa Pękalska przedstawiła projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, przy 0 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXVI/177/2017 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła 
do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie 
zaciągnięcia zobowiązania o wartości przekraczającej granicę ustaloną przez 
Radę Gminy w budżecie na 2017 r. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej 
uchwały Rady Gminy oraz udzielała dodatkowych wyjaśnień do tego projektu 
uchwały. 
 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag i zapytań 
do tego projektu uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia 
głosowania. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Proponowana uchwała 
przyjęta została wynikiem: 12 głosów „za”, przy 2 głosach 
„wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciwnych” (Uchwała Nr XXXVI/178/2017 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.5. 
 Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił informację 
o swojej pracy w okresie międzysesyjnym a także informację o realizacji 
wniosków zgłoszonych na poprzedniej sesji (Informacje te stanowią załączniki 
nr 13 i 14 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.6. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pytlowany wnioskował 
o udostępnienie mieszkańcom gminy placu zabaw przy szkole podstawowej 
w Babicach po zajęciach szkolnych w godzinach popołudniowych 
oraz w czasie dni wolnych od nauki szkolnej. 
 Wójt Gminy odpowiedział, że problem jest z braniem odpowiedzialności 
za bezpieczeństwo dzieci korzystających z tych obiektów. 
 

 Radny Zygmunt Sobol wnioskował, aby przygotowane projekty uchwał 
dotyczące spraw finansowych były przed każdą sesją Rady Gminy opiniowane 
przez Komisję Rady Gminy ds. Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, 
Przestrzennego i Gospodarki Finansowej. 
 

 Radny Zygmunt Sobol wnioskował, aby wyremontować wiatę koło mostu 
w Chyrzynie. 
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 Radny Zygmunt Sobol wnioskował również, aby zlikwidować ślady kół 
i inne nierówności na boisku sportowym w Krzywczy. 
 

 Radny Zygmunt Sobol uważa, że funkcjonowanie oczyszczalni ścieków 
nie powinno być uciążliwe dla otoczenia. Naukowcy na konferencji naukowo-
technicznej „Błękitny San”, która niedawno odbyła się w Winne-Podbukowinie 
stwierdzili, że jeżeli z oczyszczalni ścieków wydziela się nadmierna ilość fetoru 
to jest to wynik złej eksploatacji tej oczyszczalni. W związku z tym wnioskował 
o podęcie działań zmierzających do zminimalizowania wydzielania się fetoru 
z oczyszczalni ścieków w Krzywczy, które jest uciążliwe dla okolicznych 
mieszkańców. 
 

 Radna Maria Pawłowska wnioskowała o naprawę podłogi w „grzybku” 
koło budynku Świetlicy Wiejskiej w Reczpolu. 
 

 Odnosząc się do zapytania Radnego Ryszarda Pawłowskiego 
w sprawie utworzenia spółdzielni socjalnej w budynku Ośrodka Turystyczno-
Wypoczynkowego w Babicach Wójt Gminy wyjaśnił, że sprawa ta idzie 
w dobrym kierunku, choć jest bardzo dużo przeszkód. 
 

 Radna Maria Pawłowska poinformowała, że 17 czerwca 2017 r. 
w Rokszycach odbędzie się Powiatowy Zjazd Sołtysów Powiatu 
Przemyskiego. 
 
 

Ad.7. 
 W tym punkcie obrad nie zgłoszono ani wolnych wniosków ani też 
informacji. 
 

 Protokoły Nr XXXIV/2017 i Nr XXXV/2017 z obrad poprzednich sesji 
Rady Gminy Krzywcza, ze względu na brak zgłoszonych uwag, uznane 
zostały jako przyjęte jednogłośnie. 
 
 

Ad.8. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 13:22 
XXXVI zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VII kadencji. 
 
 

 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pytlowany 
 


